



Dagordning styrelsemöte 22/9 - 2020

§1 Mötets öppnande

Mötet förklaras öppnat.

§2 Närvarande ledamöter

David Matsson

Erik Österberg

Erik Purfürst

Niclas Landström

Sebastian Torres

Eliaz Utbult

Robin Nappo

Axel Halvarsson

Emmy Rylander

Erica Källberg

Natasha Mattsson Larsson

Masis Vardanian

§3 Val av mötesordförande

Erik Österberg väljs till mötets ordförande.

§4 Val av mötets sekreterare

Erik Purfürst väljs till mötets sekreterare.

§5 Val av justerare

David Matsson och Sebastian Torres väljs till mötets justerare.

§6 Fastställande av dagordning

Tillägg: JF-rummet (punkt 21 §).

Dagordningen fastställs med tillägget.

§7 Genomgång av föregående veckas mötesprotokoll

Sekreterare (Erik Purfürst) går igenom förra veckans, 22/9-20, mötesprotokoll.

§8 Varvet runt

Evenemangsansvariga (genom Eliaz Utbult och Robin Nappo): Det har kommit in en massa ansökningar till evenemangsutskottet. Har arbetat med återbetalningen av diplomeringsbanketts-biljetter, samt mailat en del angående filmen (där de ska visa upp skolan för de nya studenterna) för att bestämma datum till att spela in filmen.

Näringslivsansvariga (genom Erica Källberg och Emmy Rylander): Har varit på en del möten med samarbetspartners. Det har uppkommit lite funderingar kring Gaius (se punkt 9 §).

Utbildningsansvariga (genom Sebastian Torres): Har haft möten med kursombuden samt möte med utbildningsutskottet. Har även varit på möte och jobbat lite med incidenten från nollningen (se punkt 16 §).

Kassör: Har fixat med budgetrevidering samt arbetat en del med Gaius. I övrigt skött det löpande arbetet.

Kommunikationsansvarig: Har gjort en beställning av medlemströjor, uppdaterat hemsidan under fliken kursombud samt gjort en del inlägg på facebook.

Sekreterare: Har skött det löpande arbetet.

Idrottsansvarig: Har skött det löpande arbetet.

Ordförande: Har varit på möte med inspector (Sebastian Wejeda) samt löst all formalian angående strategihelgen (med kåren). Har även kollat lite på lokaler till evenemang under hösten.

Chefredaktör: Har haft kontakt, via mail, med samarbetspartners till rättstrycket samt börjat skrivandet av texterna till nästa tidning.

Vice ordförande: Har skrivit ihop ett brev till T1:orna (se på facebook). Ska på möte med kåren angående incidenterna under nollningen (punkt 16 §).

§9 Separation GAIUS och JF i avtal

Styrelsen diskuterar samarbetsavtalens utformning angående Gaius.

§10 JF-sittning

Styrelsen diskuterar möjligheten att ha sittningar under hösten.

§11 Utdelning av goodiebags till T1

Styrelsen diskuterar lämpliga datum att dela ut goodiebags samt om det kunde vara aktuellt att kombinera detta med något evenemang.

§12 Podd – bilaga 1

Inspector (Sebastian Wejedal) och Emma Persson (advokat) planerar att starta en podd. De skulle behöva hjälp med detta och har därför frågat JF om vi vill medverka. Styrelsen diskuterar. Styrelsen beslutar att medverka i podden.

§13 Lunch med JI

Styrelsen beslutar att, likt tidigare år, ha luncher med studenter och juridiska institutionen.

§14 Ansvariga strategihelgsplanering

Det bestäms att Axel Halvarsson, Masis Vardanian, Emmy Rylander och Natasha Mattsson Larsson ska vara ansvariga och planera inför strategihelgen.

§15 Medaljer

Frågan är om styrelsen vill nominera någon (student, lärare eller någon annan) till en medalj. Ordförande informerar och ber styrelsen fundera på detta till nästa möte.

§16 Uppföljning nollningsincidenter

Utbildningsansvariga har varit på möte med FEMJUR för att få mer information om incidenterna samt varit i kontakt med de berörda.

§17 Evenemang 29/9

Detta togs upp under punkt 11 §.

§18 Förslag till budgetrevidering

Styrelsen diskuterar budgetändringen som föreslagits av kassör (Axel Halvarsson). Styrelsen godkänner budgetändringen.

§19 Inspector/proinspector

Styrelsen ska nominera ny inspector och proinspector som ska röstas igenom under årsmötet 2020. Ordförande ber styrelsen fundera på vilka som skulle kunna nomineras. (Inspector och proinspector väljs på tre år.)

§20 Tävling

Juridiska föreningen har en lagbok att tävla ut. Bland annat föreslås att ha ett lotteri.

§21 JF-rummet

Det är för många i JF-rummet. Juridiska institutionen har bett JF ta tag i detta. Styrelsen diskuterar lämplig åtgärd.

§22 Övrigt

Halvtidsfesten: Styrelsen diskuterar hur halvtidsfesten ska genomföras.

Kalender: Det kommer önskemål, från styrelsen, att kalendern, där tentor och liknande är med, ska tas upp igen för att underlätta planeringen av evenemang.

§23 Nästa möte

Tisdag den 29 september kl. 8:00-10:00.

§24 Mötets avslutande

Juridiska Föreningen i Göteborg
Handelshögskolan, Göteborgs universitet. Vasagatan 1, 405 30 Göteborg

Mötet förklaras avslutat.